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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 5/2014 
konaného dne 5. 11. 2014 

 
Přítomni: 

1. Jana Nováková Hotařová  5. Bártová Martina  

2. Myslivec Josef  6. Vaňková Magda (předsedkyně) 

3. Svoboda Čestmír 7. Burda Jan 

4. Ondrušek Roman  8. Kastner Milan (tajemník) 

 
Omluveni: 

1. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 4. Kukrechtová Alena 

2. Hrdlička Jindřich 5. Holas František  

3. Vitásek Čestmír 6. Bárta Ladislav 

 
Hosté: 

1. Straka Luboš (Active – SVČ ZR) 

 
Program: 
 
1. Zahájení jednání a schválení programu; 
2. Kontrola zápisu;  
3. Program rozvoje kraje; 
4. Grantové programy z FV; 
5. Ankety Sportovec Kraje Vysočina; 
6. Plán činnosti Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina na rok 2015; 
7. Diskuse, různé; 
8. Ukončení jednání 

 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu 
Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč je usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, ve kterém došlo ke změně v bodě 6., 
kde bylo téma „Plán činnosti Ksvč na rok 2015“, nahrazeno tématem „Nominace člena Ksvč 
do hodnotící komise pro poskytování dotací na pořádání celoročních volnočasových aktivit 
pro děti a mládež“, takto upravený program byl schválen 7 hlasy. 
 
 

2. Kontrola zápisu 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 4/2014 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek. 
  
 

3. Program rozvoje kraje 
Milan Kastner stručně okomentoval podkladový materiál, týkající se opatření a SWOT analýzu 
Programu rozvoje Kraje Vysočina za oblast mládeže a sportu: 

- 2.7 Volnočasové aktivity 
- 2.8 Sport a tělovýchova 
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Vyzval přítomné o zaslání připomínek a to nejdéle do 7. listopadu 2014. 
Jan Burda informoval, že má několik připomínek. Vznesl návrh na změnu priorit aktivit. 
Připomínky zašle emailem.  
Luboš Straka také vznesl připomínky týkající se systémové podpory obcí a všestranného 
kolegia, také připomínky zašle emailem. 
 
 

4. Grantové programy z FV 
Milan Kastner uvedl, že oddělení mládeže a sportu navrhne k vyhlášení stejné grantové 
programy, jako byly vyhlášeny v roce 2014 a navíc grantový program „Tábory“. Připomněl 
přítomným zaměření jednotlivých grantových programů: 

Sportujeme 
Cílem programu je zlepšení a podpora dlouhodobých sportovních a tělovýchovných aktivit 
obyvatel regionu se zvláštním zaměřením na děti a mládež, rozvoj prvků občanské společnosti, 
vytvoření společné identity obyvatel regionu. Alokace 1 800 000 Kč 

Sportoviště 
Cílem programu je výstavba a údržba zařízení pro sportovní a tělovýchovné aktivity, směřující 
ke zlepšení podmínek pro sportovní vyžití obyvatel regionu. 
GP má dvě kategorie: 

A) Je určena na drobné opravy sportovních zařízení (nikoli na běžnou údržbu 
sportoviště – kosení trávy, energie atd.); 

B) Je zaměřena na výstavbu nových sportovních zařízení a modernizaci.  
Alokace 3 000 000 Kč. 

Jednorázové akce 
Cílem programu je podpora jednorázových volnočasových a sportovních aktivit dětí, mládeže 
i dospělých pořádaných v Kraji Vysočina a propagace účelného trávení volného času. 
GP má dvě kategorie. Kategorie:  

A) Cílí na aktivity věnované pouze dětem a mládeži, kategorie;  
B) Je zaměřena na širokou veřejnost.    

Alokace 1 200 000 Kč. 

Tábory 
Cílem programu je zvýšení technického a hygienického standardu tábořišť využívaných 
pro pořádání každoročních letních táborů dětí a mládeže, zejména těch, které jsou vyvrcholením 
pravidelné celoroční činnosti. Alokace 1 000 000 Kč 

Jan Burda poděkoval za návrh na obnovení grantového programu Tábory. Učinil průzkum, 
oslovil příslušné organizace se záměrem dotačního titulu. Zareagovalo 40 organizací, z toho 26 
organizací požádá o dotaci i za předpokladu 60% spoluúčasti (z toho 22 organizací o 50 tis. Kč), 
11 organizací pravděpodobně požádá. Na zaměření výzvy spolupracuje s Petrem Horkým 
z oddělení mládeže a sportu krajského úřadu. Dále zmínil potřebu organizací na přidělení 
finančních prostředků po uzavření smlouvy. Milan Kastner reagoval, že Fond Vysočiny má 
jednotné podmínky, finanční prostředky jsou přidělovány až na základě vyúčtování projektu.  
 
 

5. Ankety Sportovec Kraje Vysočina 
Milan Kastner informoval, že Anketa Sportovec Kraje Vysočina byla Radou Kraje Vysočiny 
přidělena do gesce OŠMS, oddělení mládeže a sportu a odboru sekretariátu hejtmana krajského 
úřadu. Proběhlo jednání se zástupkyní Jihlavský listů, Evou Krpálkovou, které budou zajišťovat 
veřejnou anketu a mediální stránku ankety. 
Oddělení mládeže a sportu učinilo kroky, aby anketa měla návaznost na okresní soutěže 
ve stejné oblasti a jejím vyvrcholením by byla právě Anketa Sportovec Kraje Vysočina. Problém 
nastal v komunikaci s městy v návaznosti na komunální volby. V roce 2015 proběhne galavečer 
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ankety 9. 4. 2015 v Horáckém divadle Jihlava. Jsou hledány možnosti ve využití mediálních 
prostředků (facebook, rozhlas, TV). Sběr dat ze sportovních organizací. 
 
 

6. Nominace člena Ksvč do hodnotící komise pro poskytování dotací na pořádání 
celoročních volnočasových aktivit pro děti a mládež  

Magda Vaňková vyzvala členy Ksvč k návrhům na nominace do hodnotící komise. Po diskusi se 
shodli, že hodnotící komise zůstane ve stejném složení jako pro rok 2014. 

Usnesení 09/05/2014/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje nominovat zástupce Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina do hodnotící 
komise pro poskytování dotací na pořádání celoročních volnočasových aktivit pro děti a mládež, 
v tomto pořadí: Zdeněk Sedláček, Josef Myslivec, Roman Ondrušek, Martina Bártová, Magda 
Vaňková (předsedkyně), Ladislav Bárta a Jan Burda. 

Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželi) 
 
 

7. Diskuse, různé; 
Martina Bártová navrhla, že pro možnost návštěvy NNO na rok 2015 by mol být zvolen tábor. 
 
Termín příštího zasedání byl navržen na 3. prosince 2014 v sídle krajského úřadu. 
 
 

8. Ukončení jednání 
Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 5. listopadu 2014 


